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pirátské listy

Starosta Jan Adamec, radní Eva Tylová a Jiří Brůžek

PIRÁTSKÁ PRAHA 12: DIGITÁLNÍ, UDRŽITELNÁ, PŘÍVĚTIVÁ

Digitální a transparentní
•  Vaše podání je možné vyřídit elektronicky
•  Digitalizace úřadu šetří čas, papír i místo  

v archivech
•  V otevřených datech můžete vyhledávat 

informace o provozu
•  Software s otevřeným kódem (open-sou-

rce) snižuje náklady na IT úřadu
•  Skrze jmenovité hlasování v radě zkont-

rolujete, jak politici opravdu hlasují
•  Všechny objednávky, faktury a smlouvy 

městské části najdete veřejně
•  V rozklikávacím rozpočtu na internetu vi-

díte, za co a kolik úřad vydává peníze
•  Poplatky a služby můžete na úřadě ko-

nečně platit kartou

UdRžitelná
•  Nové aleje u cest přináší ovoce i stín
•  Stromy vysázené v sídlištích snižují praš-

nost a ochlazují okolí
•  Na městských pozemcích se hospodaří 

šetrně; inspirujeme ostatní obce
•  Památný dub v polích za Točnou byl 

zachráněn
•  V kompostérech a nádobách na oleje 

můžete šetrněji odkládat nové druhy 
odpadu

•  Svejly a další opatření zadržují vodu v půdě 
mezi domy

Nová radnice tyto přístupy propojuje
•  Fotovoltaická elektrárna na střeše pokrývá 

část spotřeby
•  Akumulační nádrž zadržuje dešťovku
•  Rotomat přes dvě patra šetří místo při ar-

chivaci
•  Svou návštěvu úřadu si objednáte přes on-

line rezervační systém
•  Poslouží vám kavárna, sdílená kancelář,  

nová restaurace a moderně vybavený 
multifunkční sál

•  Vše vyřídíte na jednom místě

Přívětivá
•  Plány developerů hlídáme, aby nepoško-

dily sousedy, kteří v místě již léta bydlí
•  V participativním rozpočtu navrhujete 

vylepšení veřejného prostoru; úřad je 
realizuje

•  Výstavba nové kanalizace konečně napojí 
obyvatele Cholupického vrchu a Točné 
na pražskou síť

•  Lidé v potížích snáze naleznou řešení díky 
kontaktnímu místu pro bydlení

•  Lidé bez domova se mohou postavit 
zpět na nohy díky nabídkám práce od 
městské části

•  Ve spolupráci s radnicí mohou obyvatelé 
realizovat své komunitní projekty

•  Komořany se dočkají vlastní základní školy
•  Pirátský starosta je pro vás k dispozici  

při pravidelných setkáních

Čtvrtým rokem má 
Praha 12 (jako jedna 
ze čtyř obcí v zemi) 
městskou radu vedenou 
Piráty. Spolu se starostou 
Janem Adamcem 
v ní zasedá radní pro 
územní rozvoj a životní 
prostředí Eva Tylová 
a radní pro sociální věci, 
zdravotnictví a sport Jiří 
Brůžek. Koalice Pirátů 
s podporou Zelených, 
ODS a TOP09 městskou 
část spravuje od konce 
listopadu 2018.

Přinášíme Vám  
odpověď na otázku, 
jaká tedy je a co svým 
občanům přináší 
„pirátská“ Praha 12.
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možná. Pracovníci úřadu jsou případně připrave-
ni pomoci. Netřeba se ale bát, systém žadatelům 

Řekne-li se digitalizace, obča-
ny zaujme především možnost 
vyřízení životních situací elek-
tronicky, kdy odpadá nutnost 
osobní návštěvy úřadu. Nemé-
ně důležitá je ale také digitali-
zace úřadu zevnitř. Umožňuje 
nejen další zavádění digitál-
ních služeb pro občany, hlavně 
však přináší možnost zrychle-
ní, odlehčení, nebo přímo au-
tomatizace práce zaměstnanců 
úřadu. Navíc šetří papír a mís-
to v archivech.

DOTACE?  
UŽ JEN PŘEHLEDNĚ  
A JEDNODUŠE

V loňském roce se díky člen-
ství Prahy 12 ve spolku Otevře-
ná města pilotně spustil dotační 
portál, ve kterém mohou spolky, 
neziskovky i občané žádat o do-
tace (granty). Dříve bylo mož-
né podat žádost jen papírově, 
loni mohli žadatelé nově vyplnit 
žádost i elektronicky přímo na webové stránce. 
Osvědčilo se. Letos je tato elektronická cesta jediná 

během vyplňování sám napovídá údaje 
z registrů a zároveň urychluje práci úřadu.

Z dotačního portálu (dotace.praha12.cz) 
je možné data exportovat a rychle připra-
vit ucelené podklady pro grantové komi-
se a na jednání rady nebo zastupitelstva. 
Navíc portál umožňuje hromadně vyge-
nerovat smlouvy lišící se jen hlavičkou   
s identifikačními údaji a přidělenou částkou. 
Tím nejen šetří čas při zpracování, ale záro-
veň snižuje možnost výskytu chyb.

MÉNĚ PAPÍRU, RYCHLEJI 
A S MENŠÍM POČTEM 
ZAMĚSTNANCŮ

Dalším úspěšným projektem je digitalizace 
celého procesu přípravy usnesení pro jedná-
ní rady a zastupitelstva. Proces nově probíhá 
softwarově, takže jednotliví předkladatelé 
už nepodávají kopii materiálu pro jednání 
rady vytištěnou (a ručně podepsanou). Tím 
se ušetřily stohy papírů i nemálo místa v ar-
chivu. Stalo se samozřejmostí, že členové 
rady mají na jednáních rady materiály jen 
elektronicky. Možnost obejít se bez papí-

ru byla nabídnuta též zastupitelům, většina z nich 
však stále preferuje tisk stovek stran materiálů.

Schválená usnesení se tedy už nevyhotovují papí-
rově, nejsou ručně podepisována starostou (a mís-
tostarostou) a neposílají se poštou adresátům. 
Vše se nově přesunulo do digitálního světa kva-
lifikovaných elektronických podpisů. Například 
místo 20 kopií téhož usnesení (každá pěkně se-
šitá, orazítkovaná, dvakrát ručně podepsaná) se 
v systému připraví příslušný PDF soubor, který 
je dvěma kliky elektronicky podepsán staros-
tou a místostarostou, a poté digitálně archivován 
a elektronicky rozeslán na libovolné množství 
e-mailových adres.

TAKTO SE PODAŘILO  
PROCES ZHOTOVENÍ SCHVÁLENÝCH 
USNESENÍ ZKRÁTIT Z CCA TŘÍ 
DNŮ NA TŘI HODINY, UŠETŘIT 
U TOHO HALDY PAPÍRU A SNÍŽIT 
POČET ZAMĚSTNANCŮ 
ORGANIZAČNÍHO ODDĚLENÍ 
NA POLOVINU.

Díky osvícenosti a vstřícnosti klíčových vedou-
cích pracovníků na úřadě v čele s paní tajemnicí 
jsme dokázali digitalizovat mnohé další papírové 
mezičlánky a pokračujeme v aktivním vyhledávání 
příležitostí i nadále.

Za pomoci zkušených odborníků připravuje-
me novou základní školu. Má stát v Komořanech 
na volném pozemku lemovaném z jedné strany 
bytovými a z druhé strany rodinnými domy pro-
jektu Modřanský háj. Poprvé v historii městské 
části Praha 12 se pro návrh veřejné budovy využívá 
architektonická soutěž dle pravidel České komory 
architektů.

Z demografických studií z let 2018 a 2020 to-
tiž vyplývá, že díky velké bytové zástavbě v blíz-
kosti Vltavy a v Komořanech bude nutné navýšit 
kapacitu základních škol o šest paralelních tříd 
v devíti ročnících. Například postavením dvou škol 
o 27 třídách.

Architektonické soutěže se v moderně řízených 
obcích prosazují stále více. Díky nim lze pro dané 
místo vybrat ten nejlepší návrh. Pro školu v Komo-
řanech jsme získali hned 10 návrhů od renomo-

vaných českých a jednoho zahraničního ateliéru. 
Vítězný návrh vybírá komise složená převážně 
z nezávislých architektů. Spolu s přizvanými ex-
perty je tak garantem, že vybrané řešení má nejen 
nejpromyšlenější architekturu, ale také efektivně 
využívá relativně malý pozemek. Architektonická 
soutěž sice stojí peníze navíc, ale ty se ve výsled-
ku projeví v úsporách na stavbě, když se díky sou-
těži lépe promyslí samotné zadání a včas odhalí 
nedostatky v návrzích.

Kromě školy v Komořanech bude nutné postavit 
ještě jednu základní školu ve starých Modřanech 
nebo rozšířit dvě současné (K Dolům a T. G. Ma-
saryka). Pro zajištění dostatečné kapacity v ma-
teřských školách má již Praha 12 stavební povo-
lení na novou mateřskou školu (MŠ Mydlinky), 
je připraven projekt pro rozšíření MŠ Oáza a dvě 
další školky jsou přislíbené jako protiplnění od 
developerů.

Konvenční hospodaření na pozemcích Pra-
hy 12 za sebou zanechalo vyčerpanou půdu. 
To vedlo k vysychání, erozi a záplavám při dešti. 
Chtělo to změnu! Naše místostarostka Eva Ty-
lová a místopředsedkyně místního sdružení 
Veronika Oušková stojí za projektem Šetrné 
zemědělství v Praze 12, který získal v soutě-
ži Adapterra Awards zvláštní cenu za Prahu. 
V současnosti šetrně hospodaříme na téměř 
15 hektarech městských polí.

Šetrné hospodaření podporuje biodiverzitu, 
zvyšuje obsah humusu v půdě, zadržuje vodu, 
brání vysychání a erozi půdy.

Ze tří dnů tři hodiny: 
Stupňujeme digitalizaci úřadU

Namísto dojíždění moderní škola za rohem: 
Komořany se konečně dočkaly

Praha 12 
vyhrála 
pražskou cenu

Šetrné hospodaření jako klíč k udržitelnosti:

Vyseli jsme květnaté louky, které zvyšují biodiverzitu 
a přináší potravu včelám.

Část pozemků jsme pronajali novým pachtýřům. 

Vítězný návrh komořanské školy.
Vysadili jsme permakulturní sad a biokoridor, 

kolem cest byly vysázeny aleje.
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V roce 2019 se Pirátům podařilo zastavit předi-
menzovaný projekt Dvou věží o výšce 18 a 14 pater 
nastavěných na samoobsluze v ulici Vosátkova. A 
to i přesto, že měl projekt v první fázi všechna klad-
ná stanoviska dotčených orgánů i souhlas od před-
chozího vedení Prahy 12 (ANO + ČSSD).

Letos developer přišel s aktualizovaným projek-
tem sníženým na 15 a 9 pater. V září ale občané 
z okolí jasně vyjádřili svůj nesouhlas též s touto no-
vou podobou podpisem pod petici organizova-
nou Spolkem náš Kamýk. Stěžejním požadavkem 
petice bylo umožnit další vyjednávání se společnos-

tí Trigema tak, aby došlo k dalšímu snížení výšky 
domu. Nejdůležitějším nástrojem vyjednávání 
jsou okolní pozemky ve vlastnictví magistrátu, 
které Trigema ke stavbě nutně potřebuje. Petice 
proto požaduje nepronajmout či neprodat okolní 
pozemky do doby vyjednání snížení projektu.

Jak jsme za Piráty požadavky petice prosazovali? 
Rada MČ Praha 12 petici podpořila na základě 
předkladu místostarostky Evy Tylové. V září 2021 
většinově podpořilo petici i Zastupitelstvo MČ 
Praha 12, i když zejména v opozičních klubech 
pro podporu hlasovali jen jednotlivci.

Zastupitelstvo hl. města Prahy ale na svém říjno-
vém zasedání návrh na jasné odmítnutí prodeje 
či pronájmu pozemků, podaný předsedou zastu-
pitelského klubu Pirátů Viktorem Mahrikem, ne-
schválilo: Pro zákaz byli všichni přítomní zastupite-
lé za Piráty. Zastupitelé za ANO a ODS však návrh 
nepodpořili. Mezi nimi i bývalý starosta Prahy 
12 Milan Maruštík. Praha sobě, STAN a TOP 09 
návrh podpořily jen částečně.

Na podporu petice za Prahu 12 na zastupitel-
stvu  hlavního  města  vystoupili  místostarost-
ka Eva Tylová a radní Jiří Brůžek. Výsledkem je ná-

vrh, aby náměstek primátora Petr Hlaváček a radní 
Jan Chabr (oba TOP 09) jednali s developerem 
Trigema a. s. „především pak o plnění ze strany 
investora a jeho formě jakožto příspěvku na rozvoj 
vybavenosti v lokalitě, dle pravidel MČ a připravo-
vaných HMP“. Starosta Jan Adamec proto odeslal 
radnímu Chabrovi žádost, aby pozemky do dohody 
nad podobou záměru město nepronajalo. Příspě-
vek od developera na infrastrukturu považujeme 
za potřebný, nemůže však kompenzovat předimen-
zovanost stavby. Ujišťujeme Vás, že nadále budeme 
na požadavku snížení stavby Dvou věží trvat.

Petice proti výstavbě tzv. Dvou věží: 
ANO občany nepodpořilo 
V Praze 12 ani na magistrátu

KLUB PRO PROTI ZDRŽEL SE NEPŘÍTOMEN

Piráti a Zelení 10 0 0 0

ODS 3 0 1 2

TOP 09 4 0 0 0

ANO 1 0 5 1

Změna pro P12 2 0 1 2

Občané 12 1 0 1 0

Hlasování Zastupitelstva MČ Praha 12 o plné podpoře petice:

KLUB PRO PROTI ZDRŽEL SE NEPŘÍTOMEN

Piráti 10 0 0 3

Praha Sobě 9 0 3 1

TOP 09 a STAN 4 0 2 7

ODS O 0 8 5

ANO 0 0 4 8

Hlasování Zastupitelstva hl. m. Prahy o plné podpoře petice:

Neustále vás informujeme o stavu největších 
developerských projektů na Praze 12

praha12.pirati.cz/vystavba

•  lidi, kteří dostali výpověď z nájmu
•  seniorky a seniory, kteří se neorientují v systé-

mu státní sociální pomoci
•  samoživitelky a samoživitele, kteří si nemo-

hou dovolit platit komerční nájem
•  vícečetné rodiny, které dostaly výpověď z ná-

jmu či mají nejasnosti ohledně podmínek ná-
jemní smlouvy a uvítaly by právní konzultaci

•  pěstounské rodiny, které se starají o hodně dětí 
a bydlí v malém bytě

•  kohokoli, kdo  hledá standardní bydlení, 
ale má špatné vztahy rodinné, sousedské 

nebo s majitelem bytu a potřebuje zprostřed-
kovat adekvátní podporu či dluhové nebo dáv-
kové poradenství

Všem těmto lidem pomáhá navigátorka Kon-
taktního místa pro bydlení. Od března 2021 po-
mohla více než čtyřem desítkám lidí v bytové nou-
zi a zodpověděla více jak stovku dalších drobných 
dotazů. To nejsou malá čísla. Nejčastěji jsou její-
mi klienty osamělí senioři a samoživitelky. V ně-
kterých případech se povedlo dostat lidi z ulice 
nebo zabránit tomu, aby na ulici skončili.

Složení Rady a zastupitelstva MČ Praha 12 a vztah k předvolebním koalicím
Na počátku volebního období jsme zavedli jmenovité hlasování při jednání rady. 
Každý si může na webu praha12.cz zjistit, kdo pro jednotlivá usnesení hlasoval.

Více informací, kontakt a úřední hodiny najdete přímo na webu praha12.cz v sekci Služby pro občany.

Ne každý si vždy ví rady. Proto je tu Kontaktní místo pro bydlení. Pomůže všem, 
kteří se dostali do bytové nouze. Díky evropským fondům a spolupráci s Adamem 
Zábranským, pirátským radním hl. m. Prahy, se Praze 12 povedlo ve velice 
krátkém čase zařadit mezi městské části, které službu Kontaktního místa nabí-
zejí. Velký dík patří také pirátským místostarostům Petru Benešovi z Prahy 10 
a Ondřeji Rutovi z Prahy 3, kteří nám pomohli s implementací.

Složení zastupitelstva prahy 12
rada Mč zastupitelstvo

Kontaktní místo pro bydlení je tu pro:

Nikdo už nemusí skončit na nádraží: 
Praha 12 má své kontaktní 
místo pro bydlení

Kde kontaktní místo naleznete?
Úřad městské části Praha 12 
Generála Šišky 2375/6

Úřední hodiny – Kontaktní místo pro bydlení
pondělí, středa 8:00 - 18:00
úterý, čtvrtek, po telefonické dohodě 
pátek +420 244 028 237
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Garant: 
Garant: Jan Adamec, starosta, Piráti

Garant: 
Eva Tylová, místostarostka, BEZPP

Garant: 
Jiří G. Růžička, zastupitel, Zelení

Otevřená radnice

Programový bod Plnění
Zavedeme videopřenosy z jednání zastupitelstva  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %
Zavedeme jmenné hlasování členů rady   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %
Zavedeme rozklikávací rozpočet   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %
Zavedeme veřejnou inventarizaci majetku  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  80 %
Prosadíme kvalitní a profesionální zadávání zakázek  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %
Prosadíme férové noviny Prahy 12   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %
Odpolitizujeme státní správu   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  0 %
Umožníme setkávání se starostou   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .100 %

  Moderní město 

Programový bod Plnění
Zdigitalizujeme úřední procesy   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  80 %
Podpoříme zapojení nových technologií   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 %
Zavedeme publikování dat ve strojově čitelném formátu  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .100 %
Iniciujeme modernizaci v České poště  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  0 %
Rozšíříme síť veřejných WC  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 %

Zapojování občanů

Programový bod Plnění
Podpoříme občanskou angažovanost   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 %
Podpoříme spolky a další organizace .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  90 %
Zprostředkujeme jednoduchou komunikaci s radnicí   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 %
Zavedeme participační rozpočet   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %

Doprava

Programový bod Plnění
Navýšíme parkovací kapacity na sídlištích .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 % 
Podpoříme vybudování napojení na Pražský okruh   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  20 % 
Podpoříme napojení Komořan na tramvajovou síť   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  20 % 
Podpoříme hromadnou a alternativní dopravu .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  30 %

Životní prostředí

Programový bod Plnění
Korektně vysoutěžíme zakázky na údržbu zeleně   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %
Obnovíme a vysadíme stromy a aleje .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %
Umístíme vodní prvky do veřejného prostoru   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  60 %
Podpoříme hospodaření s dešťovou vodou    .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  90 %
Prosadíme opatření proti hluku a prašnosti   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 %
Zachováme zemědělskou půdu a sídlištní zeleň .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  90 %
Zredukujeme jednorázové plasty   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  30 %
Obnovíme a opravíme kompostéry   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  80 %

Územní rozvoj, bydlení a sociální služby

Programový bod Plnění
Vybudujeme místa k setkávání   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 %
Zkrotíme developery  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  60 %
Podpoříme občanskou vybavenost a infrastrukturu  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 % 
Zapojíme občany do územního plánování   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  70 %
Podpoříme Točenskou infrastrukturu    .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  50 %
Oživíme veřejná prostranství   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  60 %
Postaráme se o nemovitosti ve vlastnictví městské části .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  80 % 
Zachováme ráz Cholupic a Točné  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  80 %

Školství, sport a volný čas

Programový bod Plnění
Zřídíme více dětských skupin   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  10 %
Podpoříme osobní růst učitelů   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  10 %
Prosadíme zdravější stravování ve školách   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  30 %
Vytvoříme rozmanitější školní hřiště   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  70 %
Obnovíme naučné stezky   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  60 %

Kultura

Programový bod Plnění
Podpoříme kulturní spolky a akce .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  30 %
Otevřeme nová kulturní zařízení .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  10 %
Pozveme umělce zaměřené na různé generace   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  40 %
Umístíme umělecké objekty do veřejného prostoru  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  50 %
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Garant: 
Jiří Brůžek, radní, Piráti

Zdravotnictví a bezpečnost

Programový bod Plnění
Zajistíme funkční sítě zdravotnických zařízení .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  70 %
Navážeme na podporu prevence kriminality .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  90 %
Neumožníme nelegální herny   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %

Podpora podnikání

Programový bod Plnění
Podpoříme vznik nových pracovních míst   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .   100 %
Podpoříme začínající firmy a startupy   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  30 %
Prosadíme skutečné farmářské trhy   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  90 %
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